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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Katari utazás" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti
Kulturális Őrökség Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Meglepetéssel értesültünk, hogy Miniszter úr a közelmúltban „elsőként írt alá együttműködési megállapodást
Katar állam kulturális művészeti és örökségvédelmi nemzeti tanácsával ."

Ezzel kapcsolatban a következő kérdésekre kérem a Miniszter úr válaszát:

A költségvetési szigorítások és megtakarítások idején miért volt olyan fontos és sürgős, hogy a tőlünk
meglehetős nagy távolságra lévő, kevés kulturális kapcsolattal rendelkező Katarral „elsőként" kössön
együttműködési megállapodást a tárca?

•

	

Kinek a kezdeményezésére és mikor kezdődött meg a megállapodás előkészítése? ? Kérem szíveskedjék
részletesen tájékoztatni a megállapodás tartalmáról .

•

	

Mettől meddig tartott az utazás és mikor történt pontosan az aláírás?

•

	

Hány fős delegáció vett részt az úton?

•

	

Mekkora összegbe került magyar adófizetőknek ez az utazás?

•

	

Kérem Miniszter urat szíveskedjék arról is tájékoztatni, hogy mely országokkal és mikor kötött a tárca
együttműködési megállapodást?
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